
 
 

 

 
 

Groep:   Eerste raadscommissie 

Datum:  07 februari 2023 

Uur:   21.30uur-22.10uur 
Plaats:   Nieuwe Schepenzaal 

Aanwezig: R. Vandenberghe, burgemeester; 
W. Allijns, K. Detavernier, schepenen; 

M. Ahouna (voorzitter), M. Vandemaele, V. Decaluwe, N. Beugnies, M. Veys, 

B. Vandorpe, raadsleden; 
J. Sabbe, directeur PSILON voor punt 2; 

N. Deprez, notulist 
 

Verontschuldigd: P. Soens, W. Vermeersch, V. Van Quickenborne, raadsleden 
   

Bijlagen: -bij punt 2: PowerPointpresentatie “Infovergadering statutaire verlenging 

bestaansduur Psilon Jan-feb 2023” 
 -bij punt 2: Brochure “Verzoek tot verlenging bestaansduur Psilon” 

 -bij punt 7: Verslag Landbouwoverleg d.d. 22 februari 2022 
  

 
GEMEENTERAAD  

 
1 titel ere-gemeenteraadslid – aanpassing reglement toekennen titel van ere-

gemeenteraadslid 

 
 Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

2 Psilon – buitengewone algemene vergadering van 21 maart 2023 – Goedkeuren 
agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiger 

  
 Alle aanwezigen betreuren de afwezigheid van raadslid W. Vermeersch aangezien het mede 

op zijn vraag was dat deze toelichting vanavond in de raadscommissie werd georganiseerd. 
 

Er wordt een toelichting gegeven door de heer J. Sabbe, directeur PSILON, aan de hand van 

een PowerPointpresentatie die als bijlage bij dit verslag terug te vinden is. Aan de aanwezige 
raadsleden wordt er ook een brochure “Verzoek tot verlenging bestaansduur Psilon” 

overhandigd, die eveneens in bijlage bij dit verslag terug te vinden is. 
 

Raadslid M. Vandemaele vraagt of er intenties zijn om ook de stad Ieper en de gemeente 

Zonnebeke mee aan boord te krijgen. Het is inderdaad de bedoeling om de onderhandelingen 
met deze besturen te hernemen in 2025 bij de start van de nieuwe legislatuur. De gemeente 

Pittem liet reeds weten dat zij niet langer wensen deel te nemen aan de intergemeentelijke 
vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen.  

 
Raadslid M. Veys informeert of er ook een crematorium is in Wervik. Er is in de stad Wervik 

nooit een crematorium geweest, maar de stad is in het verleden wel genoemd als een 

potentiële locatie voor een tweede vestiging voor Psilon. Hierbij wordt er dan specifiek 

Vergaderverslag 



gedacht aan een grensoverschrijdende project. Momenteel zijn er 3 crematoria in West-

Vlaanderen (Brugge, Kortrijk en Oostende), die zorgen voor een betere verdeling over de 

provincie waardoor de druk op Kortrijk wat gemilderd is en er voorlopig geen nood meer is 
aan een tweede crematorium. 

 
Raadslid B. Vandorpe verwijst naar de regiovorming Vlaanderen van de Vlaamse Regering en 

vraagt naar de impact ervan op de intergemeentelijke vereniging Psilon. Psilon wordt niet 

gevat door het Regiodecreet aangezien er een uitzondering wordt gemaakt voor bestaande 
intercommunales. 

 
Raadslid M. Vandemaele informeert naar de prijs van een crematie en vraagt of deze nog zal 

stijgen naar aanleiding van de toenemende energiekosten. Voor een crematie betaalt men nu 
€595 en deze prijs is aangepast per 01/01 (+ €60) en er werd rekening gehouden met de 

hogere energiekosten in de voorbije periode. 

 
Raadslid M. Veys merkt op dat 189 van de in totaal 460 crematies aan “sociaal tarief” (€75) 

voor Kortrijk zijn. Raadslid M. Vandemaele heeft ooit zo’n begrafenis meegemaakt en vraagt 
of het bespreekbaar is dat Psilon de dienst bij zo’n begrafenis wat meer kan invullen in het 

kader van een waardig afscheid. Raadslid M. Veys vermoedt dat er vaak ook een beperkte 

opkomst is bij dergelijke crematies. Dit is inderdaad het geval en meestal neemt de 
begrafenisondernemer dit op zich. In het geval van raadslid M. Vandemaele was dit niet het 

geval. Mocht er geen afscheidsmoment zijn, dan kan Psilon inderdaad kijken voor een speciale 
dienst gekoppeld aan de crematie “sociaal tarief.”  

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

3 Welzijnsvereniging Audio – Verslag algemene vergadering 
  

 Zie ook punt 1 Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 
 

 Geen bemerkingen. 

  
(Zie memorie van toelichting) 

 
4 Immobiliën (immo 2023/002) – Verlenen van een opstalrecht met 

investeringssubsidie voor de realisatie hockeyveld op SC Lange Munte en 

samenwerkingsovereenkomst. - Goedkeuren 
  

Schepen W. Allijns deelt mee dat er in de samenwerkingsovereenkomst nog een artikel (nieuw 
artikel 4) werd toegevoegd over de “UITPAS”: “Saint Georges engageert zich om op 

structurele wijze met het volledige hockeyaanbod in te stappen in de UITPAS, meer bepaald 
wat betreft het toekennen van sociale tarieven.” 

 

Op de vraag van raadslid M. Vandemaele of er ook aandacht wordt besteed aan volwaardige 
vrouwenteams binnen de club, wordt er bevestigend geantwoord. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

5 2023/1979 – Sint-Audomaruskerk Bissegem: algemene aanneming – Voorwaarden  
en wijze van gunnen - Goedkeuren 

  
Raadslid M. Vandemaele merkt op dat 10% van de totale projectkost naar erelonen gaat en 

vraagt of er niet net zoals in de privé meer kan onderhandeld worden hierover. Aangezien de 
wetgeving op de overheidsopdrachten moet nageleefd worden, is dit moeilijk en bovendien 

lijkt 10% eerder billijk. Het raadslid betreurt het dat er niet meer kan onderhandeld worden 

om een betere prijs te behalen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 



 

6 2022/2714 – Raamovereenkomst glaswas stads- en OCMW gebouwen voor een 

periode van 4 jaar – Voorwaarden en wijze van gunnen 
  

 Zie ook punt 2 Raad voor Maatschappelijk Welzijn. 
 

 Raadslid M. Vandemaele merkt op dat €600.000 toch veel geld is om ramen te poetsen en 

vraagt zich af of dit geld niet beter kan besteed worden. Het gaat vooral om gebouwen die 
voor het publiek toegankelijk zijn en dit behoort ook tot het onderhoud van het eigen 

stadspatrimonium. 

 

 (Zie memorie van toelichting) 
 

7 Erosiebestrijdingsmaatregelen Klijthofstraat – Overeenkomsten in het kader van 

kleinschalige erosiebestrijdingsmaatregelen Klijthofstraat - Goedkeuren 
 

Raadslid B. Vandorpe informeert of dit punt ook op de landbouwraad is gekomen. Schepen W. 
Allijns vermoedt dat het werd behandeld op de vorige of dat het is geagendeerd op de 

eerstkomende. Het raadslid vraagt ook het verslag van de vorige landbouwraad. 

 
Het staat geagendeerd om te bespreken op de volgende vergadering van het 

landbouwoverleg aanstaande dinsdag 14 februari 2023. Het verslag van de vorige 
vergadering is als bijlage bij dit verslag terug te vinden. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

8 Huishoudelijk reglement stedelijke sportcentra – Inhoudelijke wijzigingen - 
Goedkeuren 

  
Geen bemerkingen. 

 

(Zie memorie van toelichting) 
 

19 Gemeentelijke administratieve sancties – Aanstelling van gewestelijke vaststellers 
 

Te behandelen in BESLOTEN ZITTING.   

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
20 Stadspersoneel – Bestuurs- en Juridische zaken – Aanstelling tot gemeentelijk 

sanctionerend ambtenaar - Goedkeuren 

 
 Te behandelen in BESLOTEN ZITTING. 

 
 Geen bemerkingen. 

 

 (Zie memorie van toelichting) 
 

 
RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

 
1 Welzijnsvereniging Audio – Verslag algemene vergadering 

  

 Zie ook punt 3 Gemeenteraad. 
 

Geen bemerkingen. 



 

(Zie memorie van toelichting) 

 
2 2022/2714 – Raamovereenkomst glaswas stads- en OCMW gebouwen voor een 

periode van 4 jaar – Voorwaarden en wijze van gunnen 
  

 Zie ook punt 6 Gemeenteraad. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
 

 

 
 

 
 

De notulist 

         N. Deprez  
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